



מדינת ישראל

שר הביטחון

<p><u>Administrative Seizure Order</u> <u>(ASO 27/22)</u></p> <p>Anti-Terrorism Law 5776-2016</p> <p>Pursuant to my authority according to section 56(b)(1) of the Anti-Terrorism Law 5776 - 2016 (Hereafter - The Law) and having been convinced that the action is necessary to thwart the activity of a terror organization and impair its ability to further its goals;</p> <p>I hereby order the temporary seizure, including limiting the use and transfer of rights, of the property listed below, which belongs to the designated terror organization Hamda Kassas and his Brother Mahmed Company³ (Sharachat Hamda Kassas and his Brother Mahmed). Private Company No. (Palestinian): 563477603. Address: Jabaliya, Gaza, Telephone: +972-59-9755929;</p> <p>i. The contents of shipping container no. BSIU2498800 imported by the importer Yasmin Gamasy (802761668) and unloaded at the Port of Ashdod on 18.5.2022 (declaration no. V2 22022089737221).</p>	<p>أمر حجز إداري (أ.ح. 27/22)</p> <p>قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016</p> <p>بموجب الصلاحية الممنوحة لي حسب نص المادة 56(ب)(1) من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016 (الذي يشار إليه فيما يلي بـ "القانون")، وبعد أن تشكلت لدي قناعة بأن الأمر مطلوب من أجل إحباط نشاط منظمة إرهابية والمس بقدرتها على تحقيق أهدافها؛</p> <p>فإنني أصدر أمرًا بالحجز المؤقت، بما في ذلك تقييد الاستخدام ونقل الحقوق، فيما يتعلق بالملكات الواردة تفاصيلها فيما يلي، والتي تخص المنظمة الإرهابية المعلنه شركة حمادة قصاص وأخيه²، الرقم التجاري (فلسطيني): 563477603، العنوان: جباليا، غزة، الهاتف: +972-59-9755929</p> <p>i. محتوى الحاوية رقم BSIU2498800 التي تم استيرادها من قبل المستورد ياسمين الجمصي (802761668) وتفرغها في ميناء أشدود في التاريخ الموافق 18.5.2022 (رقم التصريح V2 22022089737221).</p> <p>ii. محتوى الحاوية رقم DRYU2783438 التي تم استيرادها من قبل المستورد ياسمين الجمصي (802761668) وتفرغها في ميناء أشدود في التاريخ الموافق 18.5.2022 (رقم التصريح V2 22022089737221).</p>	<p>צו תפיסה מינהלי (צת 27/22)</p> <p>חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016</p> <p>בתוקף סמכותי לפי סעיף 56(ב)(1) לחוק המאבק בטרור, תשע"ו-2016 (להלן – החוק), ולאחר שהשתכנעתי כי הדבר דרוש כדי לסכל פעילות של ארגון טרור ולפגוע ביכולתו לקדם את מטרותיו;</p> <p>הנני מורה על תפיסה זמנית, לרבות הגבלת שימוש והעברת זכויות, של הרכוש המפורט להלן, אשר שייך לארגון הטרור המוכרז שרכת חמאדה קצאצ ואחיה¹, מספר ח.פ. (פלסטיני): 563477603, כתובת: ג'בליה, עזה, טלפון: 059-9755929</p> <p>i. תכולתה של מכולה מס' BSIU2498800 אשר יובאה על-ידי היבואן יאסמין גמאצי (802761668) ונפרקה בנמל אשדוד ביום 18.5.2022 (מס' הצהרה V2 22022089737221).</p> <p>ii. תכולתה של מכולה מס' DRYU2783438 אשר יובאה על-ידי היבואן יאסמין גמאצי (802761668) ונפרקה בנמל אשדוד ביום 18.5.2022 (מס' הצהרה V2 22022089737221).</p> <p>צו זה יעמוד בתקפו עד ליום 1.7.2024.</p>
--	--	--

¹ הוכרז ביום 7.3.2022. פורסם ביום 4.4.2022 בקי"ת 10084, התשפ"ב, עמ' 2503.
² أعلن في التاريخ الموافق 7.3.2022, نشر في التاريخ الموافق 4.4.2022 في حقيبة المنشورات 10084, الصفحة 2503.
³ Designated on 7.3.2022, published on 4.4.2022 in the Official Gazette 10084, pg. 2503.



מדינת ישראל

שר הביטחון

<p>ii. The contents of shipping container no. DRYU2783438 imported by the importer Yasmin Gamasy (802761668) and unloaded at the Port of Ashdod on 18.5.2022 (declaration no. V2 22022089737221)</p> <p>This order will remain in effect until 1.7.2024.</p> <p>Any person who considers himself adversely affected by this order or claiming a right in the property seized may make his claims, and submit them in writing to the Head of the National Bureau for Counter Terror Financing (NBCTF) at the Ministry of Defense within two months, in accordance with the provisions of section 61(a) of the Law, by email: nbctf@mod.gov.il or by fax: 073-3234721 and confirm receipt at tel: 03-6976182.</p>	<p>سيكون هذا الأمر ساري المفعول حتى التاريخ الموافق 1.7.2024.</p> <p>يحق لأي شخص، يرى نفسه على أنه قد تضرر بفعل هذا الأمر أو يدعي حقه في الممتلكات المحجوزة، أن يتقدم بما لديه من ادعاءات خطياً إلى رئيس المقر الوطني للمحاربة الاقتصادية للإرهاب في وزارة الدفاع (NBCTF) في غضون شهرين، وذلك بموجب احكام المادة 61(أ) من القانون، عبر عنوان البريد الإلكتروني التالي: nbctf@mod.gov.il أو عبر الفاكس رقم: 073-3234721 ثم التأكد من الاستلام عبر الهاتف رقم: 03-6976182.</p>	<p>כל אדם הרואה עצמו נפגע בשל צו זה או טוען לזכות ברכוש שנתפס, רשאי לטעון את טענותיו ולהגישן בכתב לראש המטה הלאומי ללוחמה כלכלית בטרור במשרד הביטחון (מט"ל) בתוך חודשיים, בהתאם להוראות סעיף 61(א) לחוק, בדואר אלקטרוני: nbctf@mod.gov.il או בפקס: 073-3234721 ולוודא קבלה בטל: 03-6976182.</p>
---	--	---

בנימין גנץ
שר הביטחון

Benjamin Gantz
Minister of Defense

بنيامين غانتس
وزير الدفاع

תאריך (עברי):

17 קטמוס התשפ"ה

תאריך (לועזי): التاريخ: Date:

17 קיוס' 2022